
PROTOKÓŁ   Nr 10/2011
  z posiedzenia Komisji ds. Budżetu i Inwestycji 

z dnia 13 kwietnia 2011 r.  

Obecni: 

1. Mirosław Sobczak        -  Przewodniczący Komisji
2. Mirosław Szczotka       -  Członek Komisji
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji
5. Kamil Paweł Laskowski  -  Członek Komisji
6. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Tadeusz Pietrzyk  -  Sekretarz Gminy 
2. Elżbieta Czachowicz -  inspektor ds. geodezji.

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 

1. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
2. Informacja na temat tworzenia Sołectw – pismo mieszkańców Fiukał.
3. Omówienie kwestii wykupu terenów pod zbiornik retencyjny.
4. Sprawy bieżące.
 
Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1. Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji po odczytaniu przez 
Przewodniczącego został przyjęty jednogłośnie.

Ad2.W związku z pismem mieszkańców miejscowości Fiukały, którzy wystąpili 
o utworzenie Sołectwa Fiukały, Komisja zaprosiła na posiedzenie w dniu 
dzisiejszym Sekretarza Gminy, celem przybliżenia informacji na temat procedur 
tworzenia Sołectw.

Sekretarz wyjaśnił, że skoro wpłynął wniosek od mieszkańców, to Rada ma 
obowiązek go rozpatrzyć zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym oraz 
Statutem Gminy.



Powiedział:   w ostatnich latach powstało u nas Sołectwo Pólko, Jadwinin, 
Szymanówek,  Zalesie. Czy zasadne jest utworzenie Sołectwa Fiukały, nie 
potrafię tego  powiedzieć. 
W tym przypadku istnieje problem tego rodzaju, że w wykazie urzędowym 
nazw miejscowości w Polsce  nie istnieje nazwa miejscowości Fiukały, jest to 
część miejscowości Postoliska.
Dopiero po tym, jak zostanie to zmienione, Rada może podjąć uchwałę w 
sprawie przeprowadzenia konsultacji .
Po przeprowadzeniu konsultacji, należy wystąpić z  kompletnym wnioskiem  do 
Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody i 
czekać na jego rozpatrzenie.
Taki wniosek składa się raz w roku do 31 marca  każdego roku, aby  rozpocząć 
procedurę od stycznia przyszłego roku i jego rozpatrzenie trwa ok. 7 miesięcy.

Komisja do tematu powróci .

Ad3. Zaproszona na posiedzenie Komisji Pani Elżbieta Czachowicz , 
przedstawiła informacje na temat wykupu gruntów przeznaczonych pod budowę 
zbiornika retencyjnego, ze wskazaniem wykupionych terenów na mapie.
Poinformowała, że  pod zbiornik przeznaczony jest teren o powierzchni  ok. 20 
hektarów  i na dzień dzisiejszy wykupiono 13 hektarów . Wykupy kosztowały 
750 000 zł.

Włodzimierz Paweł  Fydryszek -  co dalej, czy to zadanie można podzielić na 
dwa etapy?

Pani Czachowicz -  nie jest decydentem tylko pracownikiem i nie do mnie 
należy kierować takie pytania.
Jeśli chodzi o dalsze wykupy, to nie wszyscy właściciele działek wyrażają chęć 
ich sprzedaży po cenie 5 zł za 1 m2 ( żądają  dużo więcej)  i nie wszystkie 
działki mają uregulowany stan prawny. Możemy skorzystać ze spec ustawy 
powodziowej , ale należy mieć wszystkie dokumenty łącznie z pozwoleniem na 
budowę .  Po uzyskaniu decyzji zezwalającej na budowę tego zbiornika,  można 
przystąpić do realizacji tej inwestycji, ale w tej sprawie  proszę zwracać się do 
wydziału  ds. inwestycji.

Komisja zaprasza na posiedzenie w dniu 28 kwietnia 2011 r  kierownika 
wydziału ds. inwestycji Pana Mirosława Zajdenca.

Ad4. Włodzimierz Malinowski po konsultacji z mieszkańcami ulicy 
Zaściankowej  wnioskuje :

          o przeniesienie 3 lamp oświetlenia  ulicznego z końca ulicy 
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          Zaściankowej ( gdyż na 7 kolejnych słupach są lampy)  w miejsce gdzie
          jest brak oświetlenia tj. od ulicy Nowej w kierunku ulicy Kasprowicza i 
         Zaściankowej, aby ciąg drogowy był równomiernie oświetlony.

Komisja akceptuje wniosek.

Komisja zapoznała się  z pismem Komendanta Komisariatu Policji w Tłuszczu 
w sprawie rozważenia możliwości wyasygnowania środków  finansowych z 
budżetu Gminy Tłuszcz w kwocie 16 500 zł na dofinansowanie zakupu 
samochodu służbowego oznakowanego dla potrzeb Komisariatu Policji w 
Tłuszczu.
Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

Komisja zaprasza na swoje posiedzenie w dniu 28 kwietnia 2011 r. o godzinie 
9.00  Panią Skarbnik Gminy  celem omówienia sprawozdania z wykonania 
budżetu gminy za 2011 r. Komisję interesuje  również wykorzystanie  środków 
finansowych z funduszu  sołeckiego w 2011 r.
   
Komisja zaprasza także na posiedzenie  Komisji w dniu 28 kwietnia 2011 r. 
Burmistrza, celem omówienia tematu związanego z kompleksowym 
wodociągowaniem .     

 

Następne posiedzenia Komisji ustalono na dzień 28 kwietnia  2011r. godzina 
9.00.

Na tym protokół zakończono. 
                                                                       
                                                                      
                                                                       Przewodniczący Komisji
                                                                            Mirosław Sobczak 
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